
   

(Concept)Notulen ALV 2024 –29 mei – 
Online -   
Vereniging voor freinetpedagogie  
15.30 – 17.00 uur.   
 

                                                                  

                                                           
 

 

Agenda: 
  
1. 15.30 uur: opening en vaststellen agenda 

2. Verslag ALV 2022  

3. Terugblik op afgelopen jaar: bestuursactiviteiten, freinetkantoor en vereniging: zie bijlage verslag 
bestuursactiviteiten en freinetkantoor 2023.  
4. Financiën: jaarverslag 2023, kascommissie 2023, ledenaantallen, begroting 2025. 

5. Publicaties in 2024: in augustus 2024 verschijnt als nr. 17 in de Reeks: ‘Autisme spontaan’, een 
boekje van Sanne Boelaert over haar werk met jonge kinderen met ‘autistisch-spectrum kenmerken’ 
op de Sassepoort/Spoor 9 in Gent. Wordt gepresenteerd in Gent (23 augustus) en Utrecht (15 
november) 
Planning publicaties 2024-2025-ev:  
 Planning voor uitgave: 2025 staat nog open.  
* de stuurgroep ‘Levend taalonderwijs’ werkt aan een geactualiseerde uitgave van DAT+, aangepast 
aan de nieuwe kerndoelen in Nederland. De Vvfp zal dit gaan uitgeven, samen met de 
Jenaplanvereniging. Er is een studiedag hierover op 25 september 2024 op de Windroos in Wijk bij 
Duurstede 
*Website: verdere investeringen in foto- en filmmateriaal over de freinettechnieken/invarianten ten 
behoeve van de website; www.verenigingfreinetpedagogie.eu.  Uitbreiding naar andere platforms 
zoals Instagram, is gewenst. De website en de facebook-pagina worden beheerd door één persoon 
en dat maakt het geheel kwetsbaar. 

6. Bestuursverkiezingen: wederzijdse evaluatie van 1e bestuursjaar T.H. Zie bijgaand stuk 
bestuursverkiezingen.  

7. FIMEM/RIDEF: K.N. praat de vergadering bij. Het Vvfp bestuur heeft ook dit jaar een 
solidariteitsbijdrage voor RIDEF-deelnemers uit 3e wereldlanden gestort. 

8. Rondvraag  

9. Sluiting 17.00 u  
 
 
 
 

Notulen: 
 
Aanwezig: 4 bestuursleden en 8 leden 
 
1. Vaststellen agenda: financiën wordt punt 3 vanwege beperkte aanwezigheid (tijd) van een lid. 
 
2. Verslag ALV 2023:  

http://www.verenigingfreinetpedagogie.eu/


   

Er wordt door een aantal leden opgemerkt dat een voorraad van de door de Vvfp uitgebrachte 
boeken wel belangrijk is omdat er regelmatig behoefte blijft aan oudere uitgaven.  
Een ander punt is de noodzaak om medewerkers te vinden voor het bijhouden van website en ‘social 
mediaplatforms’; dit blijft een noodzakelijk aandachtspunt komend jaar voor het bestuur. 
 
3. Financiën: 
De penningmeester geeft een toelichting op het Jaarverslag 2023. 
Hieronder worden de volgende specifieke zaken uit het Jaarverslag 2023 nader genoemd waarin ook 
de vragen van de kascommissie zijn opgenomen: 

 In plaats van het tekort in de begroting 2023 is deze geëindigd in een plus. Deze plus is          
toegevoegd aan de reserves. 

 De toename van het aantal leden in Nederland doordat een paar scholen ervoor hebben 
gekozen om al hun leerkrachten lid te laten zijn van de Vvfp maakt dat de inkomsten hoger 
zijn dan voorzien. 

 De door de Vvfp betaalde vergoeding m.b.t. de aanschaf van het boek ‘Freinetonderwijs. Een 
eigen wijze van onderwijs’ is gedekt middels via reserves. 

 Bestuurskosten vallen hoger uit door groter bestuur en deelname gehele bestuur aan 
Congres Gent in 2023. Het aantal bestuursleden is van 4 naar 5 uitgebreid. Hierdoor nemen 
ook de bestuurskosten waaronder reiskosten toe. 

 Websitekosten zijn lager dan begroot Het bedrag van € 2.000 was opgenomen om 
de website verder aan te vullen/ vernieuwen met filmmateriaal. Maar de 
werkzaamheden zijn vertraagd waardoor het bedrag niet is ingezet. 

 Er is een attentie (middels boeken) gegeven aan de Bothoven voor hun jarenlang onderdak 
verstrekken –via formeel adresgebruik -aan de Vvfp.  

 Freinetopleiding Nederland: bij wegvallen van freinetscholing bij Bureau Levend Leren 
hebben de directeuren het initiatief genomen de opleiding te organiseren.  Dit is niet aan een 
opleidingsinstituut ‘uitbesteed’ en is daardoor geen rechtspersoon. De Vvfp vervult nu deze 
rol, zodat dit als apart deel in de financiële administratie is opgenomen vanaf 2023. De 
gehele organisatie verloop via het directeurenoverleg en de administratieve kant via de 
Nieuwe Regentesseschool in Utrecht.  De inkomsten en uitgaven in schooljaar 2023-2024 
zullen vooral vallen in boekjaar 2024. 

 Deposito: een deel van de reserves zijn in deposito gezet voor 1 jaar vanwege de hogere 
rentevergoeding. 

 
Kascommissie: heeft na controle van de financiële administratie het volgende verklaard: We zijn tot 
de bevinding gekomen dat alle verrichtingen in goede orde zijn gebeurd. Een formele goedkeuring is 
hieraan te geven. 
 
Begroting 2025 

 De begroting 2025 is in grote lijnen een voortzetting van de begroting 2024. 

 De inkomsten zijn uitgaande van de ledenbijdrage zoals die zich in 2023 heeft ontwikkeld. De 
begroting van 2024 is in lijn met deze toename van de ledenbijdrage. In de begroting van 
2025 wordt dit voorgezet. 

 Voor de bestuurskosten is een lichte toename opgenomen, voor de coördinatie is het bedrag 
gelijk aan 2024. Er is € 4.000 opgenomen in de begroting voor coördinatie. Van dit 
bedrag kan ook een deel in Vlaanderen worden ingezet. Daar is tot heden geen aanspraak op 
gedaan en ook geen actief beleid op gevoerd.   

 In de begroting 2025 zijn de lasten hoger dan de baten. Dit verschil € 3.425 is opgenomen in 
de reserves 

 Alles op een rij gezet stelt het bestuur voor dat het niet nodig is om de ledenbijdrage te 
verhogen. De vergadering gaat hiermee akkoord. 



   

 
 

4. Terugblik afgelopen jaar: aan de hand van het betreffende document wordt door het bestuur een 
toelichting gegeven waarbij de volgende zaken naar voren kwamen: 
Nieuw bestuurslid voegt veel toe aan het functioneren van het bestuur (nieuw elan).  
-Boek ‘Freinetonderwijs. Een eigen wijze van onderwijs’: is gebruik gemaakt van de kortingsregeling. 
Via het freinetcongres in Gent maar ook individueel door het insturen van de aankoopbon. De 
vergoeding is deels verrekend via het lidmaatschap 2024 en deels overgemaakt via een 
bankoverschrijving. Daarnaast is het boek gebruikt in de freinetopleiding in Nederland en hebben 
ook scholen het voor al hun medewerkers aangeschaft. 
-de collectieve opgave van hun leerkrachten als lid van de Vvfp door een paar scholen heeft tot 
nieuwe uitdagingen geleid m.b.t. de registratie van leden en het bijhouden van de 
leerkrachtwisselingen. Dit moet door het bestuur nog verder worden ‘gestroomlijnd’. 
Het factureren via het digitale PEPPOL-systeem is ook nog niet goed georganiseerd. 
 
5. Planning publicaties: het boek ‘Autisme Spontaan wordt gepresenteerd in Gent op 23 augustus en 
onder de leden, die op dat moment hun lidmaatschapsbijdrage hebben voldaan, toegestuurd. 
De werkgroep Taal is in Nederland bezig met een vernieuwde uitgave van DAT+. Hieraan is behoefte 
vanwege een aanpassing van de kerndoelen.in 2026. Deze uitgave is al opgenomen in de Vvfp-
begroting van 2025. 
Er komt waarschijnlijk in 2025 een boek over de traditionele reformpedagogen waarin het hoofdstuk 
over Célestin Freinet door Jimke Nicolai zal worden geschreven.  
 
6. Bestuursverkiezingen: het wederzijdse proefjaar voor het nieuwe bestuurslid is formeel omgezet 
in een reguliere bestuursfunctie. 
 
7. FIMEM/RIDEF: er gaan weer een aantal mensen uit Vlaanderen naar de RIDEF in Mexico. Het 
thema dit jaar is het nadenken hoe we wereldwijd een sterke tegenbeweging kunnen zijn tegen de 
bedreigingen als milieucrises en politieke ontwikkelingen, waardoor de zo belangrijke solidariteit 
dreigt te verdwijnen. Een voorstel komt om als speerpunt de aandacht te gaan richten op het 
samenbrengen van kinderen en jongeren om hen te stimuleren met elkaar in gesprek te gaan en 
eventuele actie te gaan ondernemen.  
De FIMEM heeft een aantal zaken gekoppeld aan de RIDEF, waaronder een besluitvormende 
vergadering en dit jaar de nieuwe bestuursverkiezingen; er zijn een aantal nieuwe kandidaten, die 
daaraan gaan meedoen. 
De RIDEF blijft een ingewikkelde constructie doordat het een kostbare bijeenkomst is en men 
afhankelijk is van de extra ondersteuning vanuit de 1e-wereldlanden.  
 
8. Rondvraag: 
-Hoe gaan we het gesprek over de visie van de Vvfp organiseren. We noemen dit al een groot aantal 
jaren als noodzakelijk.  Een voorstel is om op de een of andere manier op de studiedag Nederland en 
het Freinetcongres in Gent ruime en interesse hiervoor te vinden. Het gesprek hierover met de leden 
is essentieel. Bestuursopdracht: het ontwikkelen van een nieuw visiedocument als basis voor verdere 
discussie. 
 
José leest zijn evaluatief gedicht voor als afsluiting. 
 
 
Notulant: jd 


